
 

PROTOKÓŁ NR 257/24 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

w dniu 26 stycznia 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński - Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska         - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak         - Sekretarz Powiatu. 

 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2024 r. 

3. Przyjęcie zmian do projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2024 r. 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2024-2037. 

4. Sprawy różne.  

 

Przebieg posiedzenia 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2.  

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż dofinansowanie dotyczy gminnych programów usuwania 

azbestu.  

Zarząd czterema głosami „za” projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2024 r., celem przekazania  

pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.3.1. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął zmiany do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu na 2024 r., celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.3.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął zmiany do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2024-2037, 

celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał o dyżury aptek w 2024 roku. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż na poniedziałek zaplanowane jest spotkanie  

z przedstawicielami apteki, która jako jedyna zgłosiła gotowość pełnienia dyżurów.  

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 735-745. 

 

 

 

Protokolant:                                                                                        Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska                                             Dariusz Czechowski  


